
Till kommunfullmäktige i Tranås kommun

På Naturskyddsföreningens i Tranås ordinarie medlemsmöte den 18 maj 2016, beslöts att prioritera 
arbetet med att skydda sjön Sommen.

Naturskyddsföreningen i Tranås anser att:

Sjön Sommen och dess stränder är - och kommer att bli, i ännu större utsträckning än hitintills – såväl 
Tranås kommuns som hela Sommenbygdens viktigaste tillgång.

Sjön Sommens vatten som resurs, måste skyddas enligt EU:s vattendirektiv.

Medlemsmötet beslöt att meddela kommunen att Naturskyddsföreningen i Tranås inte kommer att 
acceptera att sjön Sommen berörs av bro - eller tunnelbyggnation med anledning av den planerade 
höghastighetsbanan. 

Föreningen har förståelse för att spårkapaciteten behöver utökas, men vill se att det sker på ett 
sådant sätt att nya spår varken dras över eller under Sommen eller i dess omedelbara närhet.
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